
 

Styrelsen har haft följande sammansättning:   
Irene Rune                          ordförande  
Wilhelm Sabelström                 kassaförvaltare, vice ordförande 
Lisbeth Solberg                medlemsvård/nöjesansvarig 
Ulla Lindell                         sekreterare 
Erik Wall                                        tävlingsansvarig, webbansvarig 
Anita Arkelid  materialförvaltare 

 
Sammanträden/medlemmar 
Styrelsen har haft 7 styrelsemöten under året. Ersättning har 
styrelsen erhållit i form av restaurangbesök och ett pubbesök.  

Antalet medlemmar är f.n. 91. Av dessa är två hedersmedlemmar, 
Rolf Olsson och Inga Sandberg. Ca 33 medlemmar har Två Ess som 
representationsklubb.  

Tävlingar  

Vi har genomfört fem spelomgångar med inte mindre än 91 spelare 

som har deltagit i de olika lagen. Det sedvanliga upplägget med två 

divisioner ändrades fr o m våren 2023 till en serie kallad All-serien 

med elva lag då Lag Gollne efter väldigt många års spel på Två Ess 

valde att avstå från spel. 

Under verksamhetsåret har klubben haft en mycket uppskattad 

bridgekryssning på Vikings färja Cinderella med 84 spelare. 

Kryssningen har medfört att vi fått ett par nya spelare till klubben 

Trots hög hyra för Brommasalen, Stockholms kanske bästa 

bridgelokal, har vi valt att behålla spelavgiften på 60 kronor. Vi har 

fortsatt haft en spelande tävlingsledare och därmed sparat in 

tävlingsledarkostnad.   

Vi tackar våra medlemmar, ingen nämnd ingen glömd, som ställer 

upp som tävlingsledare vilket medför att klubben slipper arvodet för 

utomstående tävlingsledare. 

Alviks kulturhus och Stockholms Bridgeförbund 

Som medlem i Alviks kulturhus anser styrelsen att vi bör engagera 
oss i Alviks kulturhus. Styrelsen domineras nästan helt av 
representanter för dansklubbar men detta år invaldes Irene Rune i 
Kulturhusets styrelse. 

                                            Verksamhetsberättelse  

                för verksamhetsåret 2022-07-01 – 2023-06-30 

 

 

 



Åke Nilsson vår f.d. kassaförvaltare invaldes som ledamot i 
Stockholm Bridgeförbund vid förbundets årsmötet 2022 som en av 
två representanter från småklubbarna.  

Marknadsföring 
Affischering på Västerorts informationstavlor har skett under 
sommaren. Tre personer har anmält intresse och kommer till oss för 
information. 

Ekonomi 
Betr. ekonomin hänvisar vi till resultaträkningen. 

Eftersom kontanthanteringen är knepig har vi ju infört andra 
betalningsmöjligheter. Färre än 15 % av våra medlemmar betalar nu 
i kontant form. 

Stockholm den 01-09-2023 
BK Två Ess 


